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                                                         Protokoll fört vid medlemsmöte  
                                        med PRO Västra onsdagen den 
                                        16 november 2022 kl. 14.00 på  
                                         Västra Fäladens Folkets Hus 
 
§ 1   Mötets öppnande 

Ordförande Dettmar Wihlborg förklarade årets sista medlemsmöte öppnat 
och hälsade alla välkomna, speciellt 3 nya medlemmar samt dagens gäster  
Eiwor Richard och Gunnel Scharin. 
En chokladkartong överlämnades till de personer som hjälpte till vid firandet 
på stora Folkets Hus den 24 oktober. 
Även en chokladkartong överlämnades till våra mötesvärdinnor.  
 

§ 2   Fastställande av dagordning 
 Den uppgjorda dagordningen godkändes. 
 
§ 3   Val av justerare 

Bo Westerlund och Lars Zaunders utsågs tillsammans med ordf. att justera 
dagens protokoll. 

 
§ 4   Skrivelser  

PRO Distriket – november 2022 
• Månadens barncitat; ”De vuxna kan äta så mycket godis de vill, vara 

uppe så länge de vill och sminka sig så mycket de vill. Det hemska är 
ju att de inte vill det”/Isabelle, 7 år 
 

§ 5  Rapporter   
• Påminde om resan till Malmö Opera den 12 mars 2023  för att se 

Funny Girl. Anmälningslista fanns på expeditionen. 
• Även en anmälningslista för luciafirandet den 13 december fanns på 

expeditionen. 
• Från årsskiftet kommer vi att dela expeditionen med PRO 

Sandvången.  
• Föreningsbladet för 2023 är i stort sett klart och skickas ut under 

december månad. Informeras mer om detta vid luciafirandet.  
• Kongressen beslöt att höja medlemsavgiften med 10 kr., men trots 

detta ligger den kvar på 335 kr. totalt. Då Samorganisationen 
förändras i samband med Britt-Marie Fridolfs pensionering, då det 
istället blir en samrådsgrupp, tillfaller den delen vår förening. 

• Hans-Eric Palmqvist ställde sig frågande till varför inte kommunens 
PRO-föreningar finns med i Fritidsguiden. Upp till varje förening att 
ta kontakt för införandet. Tas även upp vid nästa möte med KPR för 
att informera övriga föreningar.  
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§ 6 Verksamhetsplan 2022 
 Den uppgjorda verksamhetsplanen för 2023 lästes upp rubrik för rubrik och 

fanns även tillgänglig på mötet. Ordet lämnades fritt. Styrelsens förslag på 
verksamhetsplan antogs av mötet. 

 
§ 7   Budget 2023 

Även 2023-års budgetförslag fanns tillgängligt. Som framkom av 
budgetförslaget räknar vi med ett överskott på ca. 8.500 kr. Styrelsens förslag 
till budget antogs av mötet.                            

 
§ 8  Dagens gäster 

 Efter avslutat möte informerade Eiwor Richard om Väntjänsten som 
startades av en diakonissa i Landskrona för ca. 30 år sedan. Deras uppgift är 
att hålla ensamma äldre sällskap och även försöka trösta. Hjälper till när det 
behöver handlas, gå till doktorn, hårfrisörskan och liknande. Går dock aldrig  
själva och handlar. Hälsar på, umgås och dricker kaffe, som betyder mycket. 
Finns även ett måndagscafé mellan kl. 12.30-14.30 på Anhörigcenter. 
Överlämnades broschyr med aktuella uppgifter. 
 
Efter fika fick vi lyssna på Gunnel Scharin som berättade om Svenska 
kyrkans många aktiviteter.  
Bl.a. Tisdagscafé i Borstahusens Kapell, Torsdagscafé i Kyrkans hus, öppna 
verksamheter för barn och familj, alla olika körer, aktiviteter för ungdomar 
från 14 år, mansgruppen, klädinsamling, arbetet i ACT, Selma till kaffet och 
lunchkonsert med soppa. Går att läsa mer på 
www.svenskakyrkan.se/landskrona 
Fanns broschyrer samt diverse reklamartiklar framlagda. 
 

§ 9 Mötets avslutning 
Efter lottdragning tackade och avslutade ordf. mötet och nästa medlemsmöte 
blir den 18 januari 2023.  Expeditionen öppnar upp igen den 9 januari. 
Avslutningsvis önskade han alla en God Jul och ett Gott Nytt År.  

 
Landskrona som ovan  
 
Vid protokollet   Justeras 
 
………………………………………  ………………………………………. 
Eva Holm    Dettmar Wihlborg 
Sekreterare    Ordförande 
 
Justeras    Justeras   
 
……………………………………….  ……………………………………….. 
Bo Westerlund   Lars Zaunders  


